
Rondvraag over modder op wegen

Datum: 26 oktober 2020

Steller vragen: De heer J. Puper, fractie PvdA

Onderwerp: modder  op de wegen tijdens oogsttijd

Het college wordt verzocht de volgende vragen te beantwoorden:

-Is het college bekend met de hinder die meer lijkt dan andere jaren?
-Is het college bereid om z.s.m. in gesprek te gaan met de sector om hiervoor aandacht te vragen?
-Is het college bereid om aandacht te vragen voor de snelheidsovertredingen in de dorpen?

Toelichting
Oogsttijd.
Westerveld zit midden in het oogstseizoen. Onze agrariërs draaien overuren t.b.v. ons allen.
Waardering hiervoor.
Toch heeft de oogsttijd ook een nadeel, er is een keerzijde van de medaille.
Het grote en zware materiaal neemt veel modder mee dat vervolgens bij het transsport van de 
banden valt op de openbare weg.
Daarnaast worden regelmatig de snelheden van het grote apparatuur in de dorpen overschreden.
Westerveld kent hierdoor veel gevaarlijke situaties, borden met “pas op modder” ontbreken te 
vaak.
Wij begrijpen dat het niet mogelijk is om zonder overlast te oogsten maar het kan en moet beter.
De PvdA fractie heeft hier diverse klachten over gehad.


